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nGençliğin dinamizmine katkı 
sağlayarak, spora yönlendirilmesi 
ve teşvik edilmesi amacıyla,  ilki 
Kazımpaşa’da yapılacak olan 
‘Spor ve Kamp Merkezi’ proje-
sini açıklayan Cumhur İttifakı 
Serdivan Belediye Başkan adayı 
Osman Çelik, “Herkes spor yapsın, 
sağlıklı yaşam bilinci oluşsun, 
gençlerimiz kötü alışkanlardan 
uzak dursun diye daha fazlası için 
gayretle çalışacağız” dedi. /5’TE

	 	 	 		 	 	 	
	 Cisim	 Cisim

Yusuf Cinal /6’daFelsefe	ve	CesaretFelsefe	ve	Cesaret

►SEMİH ASLANLAR yazısı 5’te

Sakaryamızda	güzelSakaryamızda	güzel
	şeyler	de	oluyor…	şeyler	de	oluyor…

►SABRİ ASLIŞEN yazısı4’te

Mevzu	seçimse	onlara	Mevzu	seçimse	onlara	
her	şey	mubah!her	şey	mubah!

Bulmaca severlerin 
aradığı her şey

BULMACA ÇÖZÜN BULMACA ÇÖZÜN 
HAFIZANIZI GÜÇLENDİRİNHAFIZANIZI GÜÇLENDİRİN

Bulmaca	sayfamız	
her	gün	sayfa	8’de

ULAŞIMIN RAHATLAMASINI İSTİYORLAR

ÖĞRENCİLER NE İSTİYOR?

Sakarya halkına sorduk: Bir belediye başkanından ne istersiniz?

►EROL AFŞAR yazısı 7’de

Nereden	nereye?Nereden	nereye?

►EROL AFŞAR yazısı 7’de

SAKARYA HALKI
YENILIK ISTIYOR!
Yaklaşan yerel seçim kapsamında Sakaryalı halkın nabzını tuttuk, onlara bir belediye 
başkanından ne istediklerini sorduk. Gazetemize konuşan vatandaşlar, her yaş grubu-
na hitap edebilecek yeterlilikte sosyal alanlar ve ulaşımın rahatlatılmasını istiyor.

nSakaryalı vatandaşlar bir belediye baş-Sakaryalı vatandaşlar bir belediye baş-
kanından yapmasını istedikleri çalışmaları kanından yapmasını istedikleri çalışmaları 
gazetemize anlattı. Şehrin güzelleşmesi ve gazetemize anlattı. Şehrin güzelleşmesi ve 
gelişmesi adına çalışmalara ağırlık verilmesi gelişmesi adına çalışmalara ağırlık verilmesi 
gerektiğini ifade eden vatandaşlar, özellikle gerektiğini ifade eden vatandaşlar, özellikle 
ulaşım ve sosyal donatı alanlarının yeterliliği ulaşım ve sosyal donatı alanlarının yeterliliği 
konusunda çalışmalar yapılmasını istiyor.konusunda çalışmalar yapılmasını istiyor.

nCumhuriyet Halk Cumhuriyet Halk 
Partisi (CHP) Serdivan Partisi (CHP) Serdivan 
Belediye Başkan Adayı Belediye Başkan Adayı 
Dr. Aydoğan Arslan 12 Dr. Aydoğan Arslan 12 
Mart İstiklal Marşının Mart İstiklal Marşının 
kabulü ve Mehmet Akif kabulü ve Mehmet Akif 
Ersoy’u anma günü Ersoy’u anma günü 
münasebetiyle kutlama münasebetiyle kutlama 
mesajı yayınladı. mesajı yayınladı. 
Arslan mesajında, “Aziz Arslan mesajında, “Aziz 
milletimiz, kendisi-milletimiz, kendisi-
ne armağan edilen ne armağan edilen 
bu eşsiz marşın her bu eşsiz marşın her 
kıtasını, her bir dizesini kıtasını, her bir dizesini 
kalbinin derinliklerinde kalbinin derinliklerinde 
hissetmeyi sürdürerek, hissetmeyi sürdürerek, 
mısralarda yer alan ortak mısralarda yer alan ortak 
idealleri, ortak duygu birliğini idealleri, ortak duygu birliğini 
ilelebet muhafaza edecektir” ilelebet muhafaza edecektir” 
dedi. dedi. /7’DE/7’DE

nSakarya halkı, şehrin gün geçtikçe Sakarya halkı, şehrin gün geçtikçe 
büyüdüğü ve geliştiği için ulaşım alanında büyüdüğü ve geliştiği için ulaşım alanında 
trafiği rahatlatmak adına, özellikle Karaman trafiği rahatlatmak adına, özellikle Karaman 
-Korucuk hattına raylı sistemin getirilmesi -Korucuk hattına raylı sistemin getirilmesi 
gerektiğini ve ilçelere ulaşım konusunda gerektiğini ve ilçelere ulaşım konusunda 
özel halk otobüsü saatlerinde düzenlemele-özel halk otobüsü saatlerinde düzenlemele-
rin yapılmasını istediklerini belirtti.rin yapılmasını istediklerini belirtti.

nGenel olarak hayatın Genel olarak hayatın 
Öğrencilerin daha çok bu-Öğrencilerin daha çok bu-
lunduğu Serdivan tarafına lunduğu Serdivan tarafına 
kaydığını söyleyen Arda kaydığını söyleyen Arda 
Kara, “Adapazarı’nın da Kara, “Adapazarı’nın da 
yenilenmesini ve öğrencile-yenilenmesini ve öğrencile-
rin ilgisini çekecek yeni me-rin ilgisini çekecek yeni me-
kanların ve sosyal alanların kanların ve sosyal alanların 
yapılmasını istiyorum “dedi. yapılmasını istiyorum “dedi. 

nGeçim sıkıntısı çeken ve evini geçindirmek Geçim sıkıntısı çeken ve evini geçindirmek 
için ayakkabı boyacılığı yapan Mehmet için ayakkabı boyacılığı yapan Mehmet 
Amca, “Alt yapıya sahip çıkılmalı. Fakirlere Amca, “Alt yapıya sahip çıkılmalı. Fakirlere 
yardım edilmeli bizlere verilen sözler tutul-yardım edilmeli bizlere verilen sözler tutul-
malı. Biz akşama kadar burada oturuyoruz malı. Biz akşama kadar burada oturuyoruz 
aldığımız para belli 100 lirayı geçmiyor. Gelip aldığımız para belli 100 lirayı geçmiyor. Gelip 
sıkıntılarımızı dinliyorlar ama yer istediğimiz-sıkıntılarımızı dinliyorlar ama yer istediğimiz-
de bütçemiz yok diyorlar” ifadelerini kullandı.de bütçemiz yok diyorlar” ifadelerini kullandı.

nTicaret Bakanlığı tara-Ticaret Bakanlığı tara-
fından açıklanan verilere fından açıklanan verilere 
göre şubat ayında Türkiye göre şubat ayında Türkiye 
ihracatı, geçen yılın aynı ayı-ihracatı, geçen yılın aynı ayı-
na göre yüzde 13,6 artışla na göre yüzde 13,6 artışla 
21 milyar 86 milyon dolar 21 milyar 86 milyon dolar 
olarak gerçekleştiolarak gerçekleşti

nDış ticaret rakamlarını Dış ticaret rakamlarını 
değerlendiren SATSO Yönetim değerlendiren SATSO Yönetim 
Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ; Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ; 
“Şubat ayında da Sakarya iş “Şubat ayında da Sakarya iş 
dünyası olarak ülke ihracatına dünyası olarak ülke ihracatına 
788 milyon dolar ile katkı ver-788 milyon dolar ile katkı ver-
meye devam ettik” dedi. /4’TEmeye devam ettik” dedi. /4’TE

Haber: Reyhan ERYILMAZ-Ahmet Can ŞEN’in haberi 5’te

“ALT TABAKA UNUTULUYOR”

ÇelikÇelik’’ten spor ve ten spor ve 
kamp merkezi projesikamp merkezi projesi

nToplu taşımaya yeni araç filosu ile ula-
şımlara konfor getireceklerini paylaşan 
Başkan Adayı Alemdar, “Şehirlerin gelişmiş-
lik endekslerinde ulaşım ve toplu taşıma 
kültürü en önemli göstergelerden biridir. 
Bu konuda özellikle ilçelerimizde yer alan 
toplu taşıma terminallerini yeniden 
yapılandıracak ve ihtiyaç olan bölgelere 
yeni terminaller inşa edeceğiz. Çevre 
dostu ve konforlu araçları hızla filomu-
za kazandıracağız” dedi. /7’DE

Yusuf AlemdarYusuf Alemdar’’dan dan 
toplu taşıma müjdesitoplu taşıma müjdesi

Sakarya ihracatında 
yüzde 22.6’lık artış

Aydoğan 
Arslan’dan
12 Mart 
mesajı

Başkan Adayı İri 
anketlerde önde

Ayhan: Hiçbir canlı 
zarar görmeyecek

nBüyük Birlik Partisi Pamukova Belediye Baş-
kan Adayı Yılmaz İri, Pamukova’da vatandaşın 
büyük ilgisiyle karşılaşırken, yapılan anketlerde 
önde olduğu görülüyor. Vaatlerini sıralayan 
İri, “Biz verdiğimiz sözün arkasında dururuz.  
Arkasında durmayacağımız, yapamayacağımız 
hiçbir sözü de vermeyiz “dedi.	/6’DA

nSaadet Partisi Büyükşehir Belediye Başkan 
adayı Ömer Abdullah Ayhan, 31 Mart’ta yapı-
lacak Mahalli İdareler Seçimler kapsamında 
ziyaretlerini sürdürüyor Sokak Hayvanları 
ile ilgili sorunu çözmekte kararlı olduğunu 
vurgulayan Ayhan, “Belediyemiz çalışmaları 
sırasında, sadece insanın değil, hiçbir canlının 
zarar göremeyeceği bir anlayıştan yola çıka-
rak, konunun muhatapları ile geliştireceği-
miz projeyi, 5 yıl içerisinde tüm ilçelerimizde 
ayrı ayrı hayata geçirip, uygulayacağız” dedi. 
/6’DA

Kültür sanata
yeni bir merkez
nBaşkan Adayı Alemdar, seçim çalışma-
ları kapsamında vatandaşlarla bir araya 
gelmeye devam ediyor. Alemdar, “Tozlu 
Cami Vakfı ve Unkapanı Meydanı’nda va-
tandaşlarımızla bir araya geldik. Görüş ve 
taleplerini dinledik. Özellikle gençlerimizin 
sesine kulak verdik. Sakarya’nın kültür 
sanat hayatına yeni bir merkez kazandı-
rıyoruz. Projemiz hazır. İnşallah şehrimize 
yakışır bir çalışmayı hayata geçireceğiz” 
dedi.	/6’DA

►YUSUF CİNAL yazısı 6’da


